



KIDANE YEMANE <kidane.yemane74@gmail.com>

Lesson: "God's ways are inscrutable!" Former President Donald Trump has failed His test from God!

1 Nachricht

KIDANE YEMANE <kidane.yemane74@gmail.com>

31. Dezember 2023 um 21:17

An: BBB <bbb@um.dk>, Jon Clarke <jon@theolivepress.es>, KHALAFM@unhcr.org, Kontakt@zeit.de, Leserservice Berliner Verlag <leserservice@berlinerverlag.com>, News <news@connexionfrance.com>, SUDKH@unhcr.org, advertise@dailypakistan.com.pk, amalango1@gmail.com, anna.agebjorn@thelocal.com, anneje@um.dk, araya.rebecca@gmail.com, ats@ats-group.net, barrosbebiano@yahoo.com, ben@francetoday.com, bmda@menara.ma, businessnews@chicagotribune.com, cad@noticiasdenavarra.com, catalin.alistari@business-review.eu, cavuto@foxnews.com, chamcom@cc.lu, contact@lasodav.sn, contact@selectps.com, contact@proshareng.com, custserv@nationalpost.com, desk@breakingnews.ie, ebr.magazine@gmail.com, edda.probst@soeder.de, editor@dutchnews.nl, editor@sloveniatimes.com, erst@erst.dk, feedback@businesstimes.co.zw, gdpr.pet@eu.spectrumbrands.com, general@arabnews.com, george.moise@business-review.eu, hatimelias67@gmail.com, helpdesk@businesslive.co.za, iman.atabani.58@gmail.com, info@post.ch, info@dailypakistan.com.pk, info@ifpnews.com, info@stern.de, info@die-norddeutsche.de, info@businessworldng.com, info@rtv.ru, info@allafrica.com, info@enterpriseliathuania.com, info@chambers.lt, info@sloveniatimes.com, info@news.belgium.be, info@bild.de, katherine@thedanielislandnews.com, klawer@um.dk, Kooperation@belmedia.ch, letters@theaustralian.com.au, letters@washpost.com, letters@suntimes.com, marketing@championethiopia.com, mosnfat.sd@hotmail.com, news@abccolumbia.com, news@ctv.ca, news@kyivpost.com, newswatch@bbc.co.uk, nytnews@nytimes.com, openforum@denverpost.com, post@patentstyret.no, post@pragerzeitung.cz, postmottak@smk.dep.no, postmottak@fin.dep.no, rcabello@indecopi.gob.pe, readers.representative@latimes.com, redaccionweb@ambito.com.ar, redaktion@sueddeutsche.de, rubrica.lettere@repubblica.it, sales@finanzen.net, service@nzz.ch, spiegel@spiegel.de, supplierinvoice@business-sweden.se, support@businessdaynigeria.zendes.com, team@businessinsider.co.za, tellus@thetimes.co.za, tina.flem@ntb.no, tips@nypost.com, verlag@holderstock-media.de, verlag@wmgruppe.de, voicers@nydailynews.com, wsjcontact@wsj.com, rostelecom@rt.ru, pr@rt.ru, info@amcham.com.al, alqi.kociko@albaniandailynews.com, contact@algeriainvest.com, dg-onda@onda.dz, h.bouzidi@onda.dz, barros.licenca@mcta.gov.ao, Pablo.MAZARRASA-RODRIGUEZ@eeas.europa.eu, abipco@ab.gov.ag, ricki.camacho@ab.gov.ag, info@abdbank.com, int@aipa.am, armpat@aipa.am, secretariat@petekamutner.am, info@3ecpa.com, kamil.valiyev@dentons.com, info@ewnews.com, gdo@bna.gov.bh, gdnnews@gdnmedia.bh, oped.tbs@gmail.com, reporting@thedailystar.net, tajdin@thedailystar.net, fexpress68@gmail.com, info@pressoffice.gov.bz, info@belizetourismboard.org, aballoeugene@yahoo.fr, info@finances.bj, RR-BEN@imf.org, rmeyer@royalgazette.com, info@bernews.com, commercelapaz@state.gov, enquiries@chandrawatpartners.com, knowhowbih@ebrd.com, publicrelations@bb.org.bw, bbfrancistown@bb.org.bw, commissioner@bvifsc.vg, bvifinance@webershandwick.com, amsolega@yahoo.fr, office.burkinafaso@unido.org, giz-burkina@giz.de, info@opengovpartnership.org, Dinah.mcdougall@trade.gov, lisa.foss@trade.gov, Isabel.valenzuela@trade.gov, Marcelo.orellana@trade.gov, Macarena.marin@trade.gov, lbresky@inapi.cl, inapi@inapi.cl, david@ticotimes.net, info@unem.edu, info@unem.edu.pl, info@buridaci.com, assistdg@buridaci.com, giz-cote-ivoire@giz.de, joerg.maxin@giz.de, office.cotedivoire@unido.org, news@dominicanewsonline.com, registrarofcompanies@dominica.gov.dm, cipoclerk@dominica.gov.dm, hassan_daher2000@hotmail.fr, odda260416@gmail.com, diriehdris@yahoo.fr, artem.kovalev@hilti.com, ZarateSC@state.gov, TinajeroSV@state.gov, MeitznerBJ@state.gov, info@just.ee, anuj@feedspot.com, info@advapay.eu, news@fijilive.com, editor@islandsbusiness.com, manager@fijichamber.com, info@businesswire.com, ohebg@worldbank.org, gabonalert@worldbank.org, info@giepa.gm, colleyabdoulie@yahoo.com, info@moj.gov.gm, jcuellar@georgia.org, info@modernghana.com, info@businessghana.com, info@thebftonline.com, Office.Accra@trade.gov, business.licensing@gibraltar.gov.gi, info@gibraltarc.com, info@gibraltarchamberofcommerce.com, gbnnews@spiceisle.com, isha.abraham@gov.gd, hkaamon@yahoo.fr, info@apngbc.org.au, giz-sierra-leone@giz.de, filipeguilhermel@hotmail.com, ysantos@ecowas.int, RR-GNB@imf.org, haitiantimes99@gmail.com, Amb.washington@diplomatie.ht, acaastro@hondurasnews.com, businessconference@charltonmediamail.com, news@am730.com.hk, corporatesub@scmp.com, info@hkex.com.hk, letters@jordannews.jo, info@visitjordan.com, director.g@nl.gov.jo, nl@nl.gov.jo, enaam.mutawe@nl.gov.jo, editor@jordantimes.com, nickywatson@caymannewsservice.com, cicbd@gov.ky, angela.piercy@gov.ky, donna.bush@gov.ky, aliya.dunstan@gov.ky, editor@cambodiadaily.com, hello@kiripost.com, info@ibccambodia.com, eugenebapdom@yahoo.fr, giz-kamerun@giz.de, inter@patent.kg, info@patent.kg, kanc@adilet.gov.kz, kazakhstan-wipo@adilet.gov.kz, info@astanatimes.com, giz-kasachstan@giz.de, contact@leinonen.kz, info@airmes.pro, office@thekatzgroup.com, BrazzavillePoIEcon@state.gov, emmanuel.beaudet@hilti.com, ministerecart@gmail.com, moyamajoe@gmail.com, giz-kongo-rdc@giz.de, jarallah@arabtimesonline.com, circulation@kuwaittimes.com, La_oso_rep@jica.go.jp, webmastervientiane@state.gov, infolaos@usaid.gov, pasts@km.gov.lv, pasts@lrpv.gov.lv, Monrovia-Commerce@state.gov, SheriffAM@state.gov, kamaraif@state.gov, Info@thenewdawnliberia.com, Editor@libya-businessnews.com, s_zaptia@hotmail.com, admin@macaubusiness.com, jreis@macaubusiness.com, Advertise@freemalaysiatoday.com, brian@thestar.com.my, estherng@thestar.com.my, sgchris@thestar.com.my, jagdev@thestar.com.my, business@1500help.mv, info@mbb.org.mt, onenews@onenews.com.mt, pcocks@mediatoday.com.mt, info@businessmauritius.org, comd@govmu.org, ct-contact@uptevia.com,

editor@monacolife.net, Advertising@monacolife.net, dg.inicc@tvcabo.co.mz, jermaine@namibian.com.na, newsdesk@thebrief.com.na, info@nepalcopyright.gov.np, updawadi@hotmail.com, info@nepalpress.com, Editor@newbusinessage.com, giz-niger@giz.de, giz-nordmazedonien@giz.de, info@ominvest.net, contact@fm.gov.om, hana.almaani@ominvest.net, Timothy.Cannon@trade.gov, Jeane.Zuniga@trade.gov, Diana.Lozano@trade.gov, info@pngbusinessnews.com, diego.troche@intergest.com, info.paraguay@intergest.com, admin@businessnews.com.ph, online@bworldonline.com, apostila@justice.gov.md, giz-ruanda@giz.de, rliroga@gmail.com, Customerservices@solomonstar.com.sb, jamalanga@gmail.com, pro@pacra.org.zm, w.banda@pacra.org.zm, zarubic@yahoo.com, webmaster@samoanews.com, info@mpe.gov.ws, frontdesk@outlooknewspapers.com, silvia.rossi.ubm@pa.sm, mu_falcon_insurance_administration@pwc.com, Laptopscheme@gov.sc, info@gov.kn, Advertise@sknnews.com, office@investskitts.kn, stluciatimes@gmail.com, accounts@stluciatimes.com, kencod72@yahoo.com, kenneth.codrington@gov.sr, info.bie2021@gmail.com, surinameBusinessInfo@state.gov, akmal.olimshoev85@mail.ru, dushanbe@ecovis.com, news.contact@oecd.org, support@tz.nationmedia.com, ceo@cosota.go.tz, info@cosota.go.tz, cosotatanzania@gmail.com, matangi@matangitonga.to, info@nztbc.org.nz, registrar@mted.gov.to, news@dailypost.vu, byosef@vanuatu.gov.vu, reception@vcci.com.vu, financemail@bahamas.gov.bs, mofgeneral@bahamas.gov.bs, minagriculturemarine@bahamas.gov.bs

Dear Americans and the global population,

I have bad news and good news for the year 2024. Starting with the bad news, especially for the diehard Republican former President Trump supporters, your desired American President Donald Trump failed His God test because God gave Him the opportunity to end all lies, but He chose to continue the cover-ups of the Nazi Anonymous clan. Because when He was in need of the presidential defeat explanation of the external election interference, He still asked for God's help, and He got it through the Bitcoin magician Ptah Kidane. In one sentence, Ptah Kidane ruined His 2020 presidential election, which President Biden gratefully accepted. The continuation of the manipulations of pure truth has moved God to make the plan of God's tests of Donald Trump and Joe Biden so unfathomable that even His magician Ptah Kidane could only go the way that was forged for Him. Very few of you still know the initial written prophecies from October to December 2020 that Bitcoin Ptah Kidane published via New York Times and what His prophecies were about. This is why it was difficult even for the magician Ptah Kidane to foresee God's plan. Which is why our lesson today is "God's ways are mysterious!";

First, God gave Donald Trump the chance of immortalization. His God test was very simple; He had to stop lying, and enter into a sincere cooperation with the Negro from Germany to fulfill God's mission "gravity generating machine". And now that Donald Trump has failed His God test, now the magical Negro Bitcoin Ptah Kidane is to demote Donald Trump from the status of immortalization to janitor Donald Trump. Yes, God gave Donald Trump a chance at His own healing, however, God hid a mandatory God test in His awarding of the lifeboat to former President Trump because He already knew His narcissistic personality and He assumed this sinner would follow His usual destiny. It was predictable for God that Donald Trump would try to deceive the one who was commissioned by God to test Donald Trump's honesty, whether He understood that the lifeboat did not come from the Negro Bitcoin Ptah Kidane at all, but from His own God Himself, whom He had previously begged to help out of the bifurcated situation. God knows the fascist tendencies of former President Trump, who likes to play the sheepskin in wolf. God knows the manipulation games of religions that like to distort the truth. That is why the whole of humanity is also undergoing the test of God, because the coming solar storm and the supervolcanoes concern the whole of humanity. Does humanity want to forgo the survival of the human species due to racial superiority complexes? According to the current state of affairs, the human species is to be wiped out by God because it has renounced the hand of God, because the leading nations do not like the fact that the Atum Ra envoy is a Negro named Bitcoin Ptah Kidane from Germany. Of all people, this Negro is also the true Bitcoin magician, who has the sole right to own the solutions for the gravity generation machine and the self-charging battery, and is the last person to have metaphysically seen and spoken to God "Atum Ra". For the fascist personalities, although their misguided wishful thinking of the superior race collapses, God will only fully punish this lack of insight after He Himself has seen that the scholars who know of the pure truth have remained inactive to confront the soon impending self-destructive fate, or return to the behavioral patterns of cowardice of the racist Second World War. By knowing the truth and keeping it quiet, you are in no way better than the perpetrator you are protecting with your silence.

Thus, Donald Trump already lost the 2024 presidential election when He decided to continue lying to cover up His error in racial superiority. God gave ex-President Trump a life preserver through a Negro, but He has complained that He has to be tested by a Negro of all people. And because Donald Trump refused to cooperate sincerely with His messenger Negro Bitcoin Ptah Kidane, God has no use for Donald Trump to see Him immortalized either, which is why Bitcoin Ptah Kidane has no choice but to see the firing of this hypocritical personality Donald Trump inevitably final. Thus, the power over the Bitcoin and gravity generation machine remains denied to Donald Trump and President Biden because Bitcoin Ptah Kidane has found the girl of the November 2020 prophecy. At the age of 13, she took on the responsibilities of an adult today, and she started setting her goals very early. Now that MAGA King Donald Trump has passed away, may I introduce to the American people and the rest of the world's population the new American Queen who is changing the future of space; that is your future American President Nikki Haley.

The Creator God Atum Ra has now commissioned His magician Ptah Kidane to follow His original mission. While this is very good news for President-elect Haley because she currently has the best chance of accessing divine magic, just like Donald Trump, her personality will be tested before the Creator God Atum Ra decides whether humanity should receive divine blessings from the year 2025 or whether natural disasters should enforce prophecies. Since you readers of these lines are just as much a witness as the manipulation perpetrators are constantly striving to cover up

this truth as well, it is your responsibility to determine whether you want to go down silently with your cowardly attitude to the now knowingly pure truth, or do you want to help determine your own fate?

If you want to hear the personal Donald Trump strategy from the magician Ptah Kidane, then the Atum Ra magician Ptah Kidane also had no choice but to initially cooperate with the narcissistic fascist Donald Trump. In order to be able to win with Donald Trump for his goals, he used the dog resocialization technique with Donald Trump to build him up or deny him the reward. If you are familiar with dog training, then you know how important it is for your dog to recognize who is the leader of the pack. This means that if you give your dog a metaphysical toy bone and you want to take it away from him, your owned dog must not resist you under any circumstances. If he does, then it is up to your leadership quality to show him that your untrained dog's attempted role reversal to take over the pack no longer has any meaning if you can take the metaphysical play bone from him in the same way that you had initially cleansed his bruised ego. If you want to look at it from the true Bitcoin magician Ptah Kidane's point of view, Ptah Kidane knowingly and reluctantly accepted the assignment of testing Donald Trump, but only if He is allowed to consider Him His dog Trump. Fortunately, He failed the God test, because He does not deserve immortalization at all, because as you were allowed to see from your own experience, He sold superhero figures of Himself, and afterwards He wanted to present Himself as the Negro Trump in order to rewrite the copying of the Bitcoin Ptah Kidane magic on His personality. My most loyal Bitcoin diplomats may remember my NLP Anchor Snap- The Power (https://www.youtube.com/watch?v=nm6DO_7px11), where I wanted to point out Elon Musk's misbehavior in copying my identity, misunderstanding the dancing, and replaying all my words spoken. You may recall that I wrote about the Snap Rapper's index finger, which Donald Trump seems to emulate. This time, however, pay attention to what the woman sings, saying that He will break your heart. The Mr. Formerpresident Trump is copying the role of His Master Bitcoin Ptah Kidane, even though the Snap Rapper had warned Him to avoid the bootlegs. He also told him to get in line, because a lot of people want to copy Bitcoin Ptah Kidane, who are now just afraid that he will start with his verses. The man is somehow not right in the head. If they had continued to allow His fanatical spinning, then perhaps He would have had His self-absorbed personality rewritten as a god.

For this reason, I am very happy to have found the rightful true chosen one with whom to fulfill my Bitcoin magic and gravity generation machine realization. God's ways are truly unfathomable, as you experience the Bitcoin Ptah Kidane mission for yourself, God leaves nothing to chance. The only big question is whether the good in you all can defeat the evil, and whether you all wake up before you all lose the God test. If the Negro Bitcoin Ptah Kidane could turn the hypocritical fascist former President Donald Trump into His naughty dog LIVE, then all of you dear Americans are worthy of more. Even though God took Donald Trump from you Americans, He also gave you a New Hope to win the 2024 presidential election with Nikki Haley once she passes her God test. Since all I have to do is follow the mysterious ways of God and dutifully trust His decisions, my new and old task is to help President-elect Haley fulfill her prophecy. She is the girl who will change the direction of space exploration forever. The sooner she comes into her own and quickly accepts her impending prophecy for what it really is, the sooner she will achieve immortalization. However, the common people will also be punished for their sheep-like complacency if they believe that politics will change by itself. Support President-elect Haley to show your will to live and be righteous to God before He punishes you for your passive stance on pure truth with the solar storm starting in 2025, and subsequently wiping out your entire human species through super volcanoes and such natural disasters. You will all be personally tested, which is why you cannot pass this matter on to any of your pastors, priests, imams or other priests. God is testing each and every one of you. Hell is guaranteed to the people who actively and passively participated in the cover-up of the Atum Ra magician Ptah Kidane to fight the God who ignited your greed. That is why it is important for every single human being to be informed now before complaining to God afterwards after He has declared humanity to be the extinct species. Lying is a grave sin, because trust also disappears with Him. And those who prefer to lie in order to cover up their own weaknesses will be forever deprived of enlightenment.

And please don't annoy the form president Donald Trump with the degradation of God from a running president to a janitor Trump. Even if he is allowed to keep his media-related title of former president, this title has no meaning with the true God. It would have been different if He had earned divine immortalization. That is why God lets humanity know that Donald Trump is too empty-headed for immortalization, because He preferred to lose the immortalized US presidential title so that He could remain the Housemaster Trump. Because as the Housemaster Trump he can show the house and race ban at all his properties to any undesirable race, which allows him to flaunt his racial superiority. A pathetic little sausage, really, boasting about something so unimportant. As Housemaster Trump he can continue to boast as the God of His Real Estate. Some personalities have nothing more to learn because they believe themselves to be God. So please don't tease Him about what He has lost, but congratulate Him for His old and new Housemaster Trump titles, which is what He knows best. Please don't confuse Him with the janitorial repair service and bother Him with your house and hotel damages. Please pay attention to His hurt feelings, because a degradation from God Himself is a very embarrassing matter in which none of you will want to swap places with Him. If the Creator God Atum Ra has mercy on us humans, then I will definitely name one of my next dogs Mr. Trump, because that way I can immortalize my temporary adventure with former President Trump as the sneaky evil fake dog Trump, who constantly needs my dog resocialization program to find the right way.

Sincerely yours

Bitcoin Ptah Kidane (BTC Ptah K)

<https://bitcoin-game-of-sunking-kidane.com>

<https://www.linkedin.com/in/bitcoin-ptah-kidane-0ba905197/>

<https://play.google.com/store/apps/details?id=com.app.btcptahk>

Lektion: „Gottes Wege sind unergründlich!“ Formerpräsident Donald Trump ist bei Seiner Gottesprüfung durchgefallen!

Sehr geehrte Amerikaner-innen und weltweite Weltbevölkerung,

für das Jahr 2024 habe ich eine schlechte und eine gute Nachricht. Mit der schlechten Nachricht, vor allem für die hartnäckig republikanischen Formerpräsident Trump Anhänger, angefangen, ist Ihr gewünscht amerikanischer Präsident Donald Trump bei Seiner Gottesprüfung durchgefallen, weil Gott Ihm die Möglichkeit gab, alle Lügen zu beenden, jedoch Er sich für die Fortsetzungen der Vertuschungen Anonymen Nazis Clans entschied. Denn als Er im Not der Präsidentschaftsniederlageerklärungsnot der externen Wahleinmischung stand, da hat Er noch um Gottes Hilfe gebeten, und Er bekam sie durch den Bitcoin Magier Ptah Kidane. Mit einem Satz hat Ptah Kidane Ihm Seine Präsidentschaftswahl 2020 versaut, die Präsident Biden dankbar angenommen hat. Die Fortsetzung der Manipulationen der reinen Wahrheit hat Gott dazu bewegt, den Plan der Gottesprüfungen vom Donald Trump und Joe Biden so unergründlich zu gestalten, so dass auch sein Magier Ptah Kidane nur den Weg gehen konnte, der Ihm vorgeschmiedet wurde. Nur sehr wenige Menschen von Ihnen kennen noch die anfänglich niedergeschriebenen Prophezeiungen vom Oktober bis Dezember 2020, die Bitcoin Ptah Kidane über New York Times veröffentlichte, und worum es bei Seiner Prophezeiungen gingen. Darum war es selbst für den Magier Ptah Kidane schwierig den Plan Gottes vorherzusehen. Weshalb unsere Lektion heute: „Gottes Wege sind unergründlich!“ heisst;

Zuerst gab Gott Donald Trump die Chance auf Verewigung. Seine Gottesprüfung war sehr einfach; Er musste aufhören zu lügen, und eine aufrichtige Kooperation mit dem Neger aus Deutschland eingehen, um die Gottes Mission „Gravitätserzeugungsmaschine“ zu erfüllen. Und jetzt nachdem Donald Trump Seine Gottesprüfung verfehlt hat, jetzt soll der magische Neger Bitcoin Ptah Kidane Donald Trump von den Status der Verewigung zum Hausmeister Donald Trump degradieren. Ja, Gott gab Donald Trump die Chance auf Seiner eigenen Heilung, allerdings versteckte Gott bei Seiner Vergabe des Rettungsbootes an Ex Präsident Trump eine verbindliche Gottesprüfung, weil Er Seine narzisstische Persönlichkeit schon kannte, und Er davon ausging, dass dieser Sünder Seine gewohnte Bestimmung folgt. Für Gott war es vorhersehbar, dass Donald Trump versuchen würde denjenigen zu betrügen, der im Auftrag Gottes Donald Trump Ehrlichkeit prüfen sollte, ob Er verstanden hat, dass das Rettungsboot keinesfalls von dem Neger Bitcoin Ptah Kidane kam, sondern von Seinem eigenen Gott selbst, dem Er zuvor angefleht hat, aus der verzweigten Lage zu helfen. Gott kennt die faschistische Neigung des Ex Präsidenten Trump's, der gerne das Schafsfell in Wolf spielt. Gott kennt die Manipulationsspielchen der Religionen, die gerne die Wahrheit verzerren möchten. Darum steckt die ganze Menschheit auch in der Gottesprüfung, denn der kommende Sonnensturm und die Supervulkane gehen der ganzen Menschheit an. Will die Menschheit auf Grund Rassenüberlegenheitskomplexe auf das Überleben der menschlichen Spezies verzichten? Nach dem aktuellen Stand soll die menschliche Spezies vom Gott ausradiert werden, weil Sie auf das Handreichen Gottes verzichtet hat, weil der führenden Nationen keinesfalls gefällt, dass der Atum Ra Gesandte ein Neger Namens Bitcoin Ptah Kidane aus Deutschland ist. Ausgerechnet dieser Neger auch noch der wahre Bitcoin Magier sein, der die alleinigen Rechte des Besitzes der Lösungen für die Gravitätserzeugungsmaschine und des selbstladenden Akkus hat, und der letzte Mensch sein, der Gott „Atum Ra“ metaphysisch gesehen und gesprochen hat. Für die faschistische Persönlichkeiten brechen zwar Ihre fehlgeleiteten Wunschvorstellungen der überlegenen Rasse zusammen, aber Gott will diese Uneinsichtigkeit erst vollständig bestrafen, nachdem Er selbst gesehen hat, dass die von der reinen Wahrheit wissenden Gelehrten untätig geblieben sind, um dem bald drohend selbstzerstörerischen Schicksals entgegen zu treten, oder zu den Verhaltensmuster der Feigheit des rassistischen zweiten Weltkrieges zurückkehren. In dem Sie die Wahrheit kennen, und Sie sie verschweigen, sind Sie keinesfalls besser als der Täter, dem Sie mit Ihrem Schweigen beschützen.

Somit hat Donald Trump bereits in dem Zeitpunkt die Präsidentschaftswahl 2024 verloren, als Er beschlossen hat, das Lügen fortzusetzen, um Sein Irrtum in der Rassenüberlegenheit zu vertuschen. Gott gab Ex-Präsident Trump durch einen Neger einen Rettungsring, aber Er hat sich beschwert, dass Er ausgerechnet von einem Neger geprüft werden muss. Und weil Donald Trump die aufrichtige Kooperation mit Seinem Gesandten Neger Bitcoin Ptah Kidane ablehnte, so hat Gott für Donald Trump auch keine Verwendung Ihn verewigt zu sehen, weshalb Bitcoin Ptah Kidane keine andere Wahl bleibt, als die Feuerung von dieser heuchlerischen Persönlichkeit Donald Trump unausweichlich endgültig sieht. Somit bleibt die Macht über dem Bitcoin und Gravitätserzeugungsmaschine für Donald Trump und Präsident Biden verwehrt, weil Bitcoin Ptah Kidane das Mädchen der Prophezeiung vom November 2020 gefunden hat. Mit dem Alter von 13 Jahren hat Sie die Aufgaben eines heutigen Erwachsenen angenommen, und Sie hat sehr früh angefangen Ihre Ziele zu setzen. Nachdem der MAGA König Donald Trump gestorben ist, darf ich dem amerikanischen Volk und der restlichen Weltbevölkerung die neue amerikanische Königin vorstellen, die die Weltraumzukunft maßgeblich verändert; das ist Ihre zukünftig amerikanische Präsidentin Nikki Haley.

Der Schöpfergott Atum Ra hat nun Seinen Magier Ptah Kidane beauftragt Seine ursprüngliche Mission zu folgen. Diese sind zwar sehr gute Nachrichten für die zukünftige Präsidentin Haley, weil Sie aktuell die besten Chancen hat an die göttliche Magie ranzukommen, aber genau wie bei Donald Trump wird auch Ihre Persönlichkeit geprüft, bevor der Schöpfergott Atum Ra entscheidet, ob die Menschheit ab dem Jahr 2025 den göttlichen Segen erhalten soll, oder die Naturkatastrophen Prophezeiungen durchsetzen sollen. Da Sie Leser dieser Zeilen genauso ein Zeuge sind, wie die Manipulationstäter dauernd bestrebt sind diese Wahrheit ebenfalls zu vertuschen, liegt es in Ihrer Verantwortung zu bestimmen, ob Sie mit Ihrer feigen Haltung zu der jetzt wissentlichen reinen Wahrheit stillschweigend untergehen möchten, oder wollen Sie Ihr Schicksal selbst mitbestimmen?

Wenn Sie die persönliche Donald Trump Strategie von dem Magier Ptah Kidane hören wollen, dann hat auch der Atum Ra Magier Ptah Kidane keine andere Wahl gehabt, mit dem narzisstisch faschistischen Donald Trump anfänglich zu kooperieren. Um mit Donald Trump für Seine Ziele gewinnen zu können, hat Er bei Donald Trump die Hunde Resozialisierungstechnik angewendet, um Ihn aufzubauen, oder die Belohnung zu verwehren. Wenn Sie sich mit der Hundeerziehung auskennen, dann wissen Sie, wie wichtig es ist, dass Ihr Hund erkennt, wer der Anführer der Rudel ist. Das bedeutet, wenn Sie dem Hund ein metaphysisches Spielknochen geben, und Sie es Ihm abnehmen möchten, dann darf sich Ihr gehöriger Hund Ihnen keinesfalls widersetzen. Tut Er das dennoch, dann liegt es an Ihrer Führungsqualität Ihn zu zeigen, dass der versuchte Rollenputsch Ihres unerzogenen Hundes das Rudel zu übernehmen, keine Bedeutung mehr hat, wenn Sie das metaphysische Spielknochen genauso entziehen können, womit Sie anfänglich Sein angekratztes Ego bereinigt hatten. Wenn Sie es aus der Sicht des wahren Bitcoin Magiers Ptah Kidane sehen möchten, dann hat Ptah Kidane zwar wohlwissend und widerwillig den Auftrag der Prüfung von Donald Trump angenommen, allerdings nur dann wenn Er Ihn als Seinen Hund Trump betrachten darf. Zum Glück ist Er bei der Gottesprüfung durchgefallen, denn verdient Er die Verewigung keinesfalls, denn wie Sie aus eigener Erfahrung sehen durften, verkaufte Er Superheldenfiguren von sich selbst, und hinterher wollte Er sich als der Neger Trump präsentieren, um das Kopieren der Bitcoin Ptah Kidane Magie auf Seiner Persönlichkeit umzuschreiben. Meine treuesten Bitcoin Diplomaten können sich an meiner NLP Anker Snap- The Power (https://www.youtube.com/watch?v=nm6DO_7px1I) erinnern, womit ich Elon Musk auf Sein Fehlverhalten am Kopieren meiner Identität hinweisen wollte, der das Tanzen falsch verstanden gehabt zu haben hatte, und alle meine zur ausgesprochenen Worte wiedergab. Sie können sich sicherlich daran erinnern, dass ich über den Zeigefinger des Snap Rappers schrieb, dem Donald Trump nachzuahmen scheint. Achten Sie jedoch dieses Mal auf das was die Frau singt, und sagt, dass Er Ihr Herz brechen wird. Der Mr. Formerpresident Trump kopiert die Rolle Seines Meisters Bitcoin Ptah Kidane, obwohl der Snap Rapper Ihn davor gewarnt hatte, dass Er die Raubkopien vermeiden soll. Er sagte Ihm auch Er solle sich hinten anstellen, denn sehr viele wollen Bitcoin Ptah Kidane kopieren, die jetzt nur Angst haben, dass Er mit Seine Strophen beginnt. Der Mann, der tickt irgendwie keineswegs richtig im Kopf. Hätten Sie Seine fanatische Spinnereien weiterhin zugelassen, dann womöglich hätte Er Seine selbstverliebte Persönlichkeit zum Gott umschreiben lassen.

Aus diesem Grund bin ich sehr froh den rechtmäßig wahren Auserwählten gefunden zu haben, mit dem ich meine Bitcoin Magie und die Realisierung der Gravitätserzeugungsmaschine erfüllen soll. Gottes Wege sind wirklich unergründlich, denn so wie Sie die Bitcoin Ptah Kidane Mission selbst erleben, überlässt Gott nichts dem Zufall. Die große frage ist nur, ob das Gute in Ihnen allen das Böse besiegen kann, und ob Sie alle aufwachen, bevor Sie alle die Gottesprüfung verloren haben. Wenn der Neger Bitcoin Ptah Kidane den heuchlerisch faschistischen Formerpresident Donald Trump zu Seinem unartigen Hund LIVE verwandeln konnte, dann Sie alle lieben Amerikanerinnen zu mehr im Stande wert. Auch wenn Gott Ihnen Amerikanerinnen Donald Trump genommen hat, dann gab Er Ihnen zugleich auch eine Neue Hoffnung die Präsidentschaftswahl 2024 mit Nikki Haley zu gewinnen, sobald auch Sie Ihre Gottesprüfung bestanden hat. Da ich Bitcoin Ptah Kidane auch nur die unergründliche Wege Gottes folgen muss, und Seine Gottes Entscheidungen pflichtbewusst vertrauen, liegt meine neue und alte Aufgabe der zukünftigen Präsidentin Haley bei der Erfüllung Ihrer Prophezeiung zu helfen. Sie ist das Mädchen, das die Richtung der Weltraumforschung für immer verändern wird. Je schneller Sie zu sich selbst finden, und rasch Ihre bevorstehende Prophezeiung akzeptiert, wie Sie tatsächlich ist, desto früher erlangt Sie die Verewigung. Allerdings wird auch das einfache Volk für Seine schafhaltige Gemütlichkeit bestraft, wenn es glaubt, die Politik ändere sich von selbst. Unterstützen Sie die zukünftige Präsidentin Haley, um Ihren Lebens- und Gerechtigkeitswillen Gott zu zeigen, bevor Er Sie für Ihre passive Haltung zu der reinen Wahrheit mit dem Sonnensturm ab dem Jahr 2025 bestraft, und hinterher Ihre ganze menschliche Spezies durch Supervulkane und dergleichen Naturkatastrophen auslöscht. Sie alle persönlich werden geprüft, weshalb Sie diese Angelegenheit an keinem Ihrer Pfarrer, Priester, Iman, oder sonstige Priester abwälen können. Gott prüft jeder einzelnen Persönlichkeit von Ihnen. Die Hölle ist den Menschen garantiert, die aktiv und passiv bei Vertuschung des Atum Ra Magiers Ptah Kidane beteiligt waren, um den Gott zu bekämpfen, der Ihr Gier entfacht hat. Darum ist es für jeden einzelnen Menschen jetzt wichtig, informiert zu sein, bevor man sich hinterher bei Gott beschwert, nachdem Er die Menschheit für die aussterbende Spezies erklärt hat. Das Lügen ist eine schwere Sünde, denn mit Ihm verschwindet auch das Vertrauen. Und wer das Lügen bevorzugt, um die eigenen Schwächen zu vertuschen, dem wird für immer die Erleuchtung fernbleiben.

Und bitte ärgeren Sie den Formerpresident Donald Trump nicht mit der Gottes Degradierung vom kandidierenden Präsidenten zum einem Hausmeister Trump. Auch wenn Er medienbezogen Sein Formerpresident Titel behalten darf, hat dieser Titel bei dem wahren Gott keine Bedeutung. Anders wäre es gewesen, wenn Er göttliche Verewigung verdient hätte. Darum lässt Gott der Menschheit übermitteln, dass Donald Trump für die Verewigung zu hohlköpfig ist, denn Er hat es vorgezogen den verewigten USA Präsidententitel zu verlieren, damit Er der Housemaster Trump bleiben darf. Denn als der Housemaster Trump kann Er bei allen Seiner Immobilien jeder unerwünschten Rasse das Haus- und Rassenverbot zeigen, womit Er Seine Rassenüberlegenheit zu schau stellen kann. Eigentlich ein armseliges Würstchen, das sich über so etwas unwichtiges brüstet. Als Housemaster Trump kann Er sich weiterhin als Gott Seiner Immobilien brüsten. Manche Persönlichkeiten können nichts mehr dazulernen, denn Sie glauben selbst Gott zu sein. Also bitte ärgern Sie Ihn nicht damit, was Er verloren hat, sondern beglückwünschen Ihn für Seine alte und neue Housemaster Trump Titel, womit Er sich am besten auskennt. Bitte verwechseln Ihn keinesfalls mit der Reparaturen-Service des Hausmeisterdienstes, und belästigen Ihn mit Ihrer Haus- und Hotelschäden. Bitte achten Sie auf Seine verletzte Gefühle, denn eine Degradierung vom Gott persönlich ist eine sehr peinliche Angelegenheit, bei der keiner von Ihnen mit Ihm tauschen will. Sollte uns Menschen der Schöpfergott Atum Ra gnädig sein, dann werde ich einer meiner nächsten Hunde jedenfalls Mr. Trump nennen, denn somit kann ich mein

vorübergehendes Abendteuer mit den Ex Präsident Trump, als der hinterhältig böse falsche Hund Trump verewigen, der ständig meine Hunde Resozialisierungsprogramm braucht, um der richtigen Weg zu finden.

Mit freundlichen Grüßen

Bitcoin Ptah Kidane (BTC Ptah K)

<https://bitcoin-game-of-sunking-kidane.com>

<https://www.linkedin.com/in/bitcoin-ptah-kidane-Oba905197/>

<https://play.google.com/store/apps/details?id=com.app.btcptahk>